



## ST. LOUIS SCHOOL

Circular No. 207 (25-26)

5<sup>th</sup> February, 2026

Dear Parents/Guardians,

### **Re: Complimentary Concert Tickets for Selected Families**

We are pleased to inform you that our school has been offered a limited number of complimentary tickets for the upcoming “Gin Lee Live in Hong Kong 2026” concert.

This invitation follows our school’s successful participation in the BlessVision x EEG School Tour program last year. Gin Lee and her team were deeply moved by the enthusiasm of our students and wish to share the gift of music with our school community. Furthermore, all proceeds from this concert, after costs, will be donated to support families affected by the Tai Po fire incident. The details are as follows:

Event	Gin Lee Live in Hong Kong 2026
Date	8 February 2026 (Sunday)
Time	8 p.m.
Venue	Hong Kong Coliseum (Hung Hom)
Fee	Complimentary
Transportation	Please note that no school transport will be provided. Students and parents are responsible for their own transportation to and from the Hong Kong Coliseum.

### **Selection and Eligibility**

Tickets have been allocated based on several criteria, including students’ previous involvement as helpers or participants during the BlessVision x EEG School Tour and eligibility for school financial assistance schemes (Textbook Assistance or Student Travel Subsidy). Your son has been selected to receive this offer.

### **Attendance Arrangements**

Each selected student is eligible for up to two tickets. We encourage parents to consider whether they wish for their son to attend independently or if they would prefer to accompany him to the event.

### **Important Note on Ticket Allocation**

Due to the very limited supply, tickets will be distributed on a **first-come, first-served basis**. Please be aware that submitting a request does not guarantee that tickets will be issued. If the quota is filled before your response is received, you will be notified that tickets are no longer available.

Please complete the reply slip below to indicate your preference by 6 February 2026 (Friday) so that we may finalize the ticket distribution. For enquiries, please contact Ms. Ng Kar Wai Vivien at 2546 0117.

Thank you for your kind attention.

Ms NG Kar Wai Vivien  
*for Principal*

-----✂-----✂-----✂-----  
**Reply Slip**

Circular No. 207 (25-26)

Dear Principal,

**Re: Complimentary Concert Tickets for Selected Families**

I, parent / guardian of \_\_\_\_\_ (S. \_\_\_\_\_, No. \_\_\_\_\_), acknowledge receipt of the invitation for the “Gin Lee Live in Hong Kong 2026” concert. Please find my preference as follows (please check the appropriate box):

- I agree to let my son attend and request 1 ticket (Student attending independently).
- I agree to let my son attend and request 2 tickets (Student attending with a parent/guardian).
- I decline this offer and wish to release the tickets to other families.
- Declaration: I understand that transportation to and from the venue is the responsibility of the student/parent, and that tickets are distributed on a first-come, first-served basis. If the quota is filled before my response is received, I will be notified that tickets are no longer available.

Signature of Parent/Guardian : \_\_\_\_\_

Name of Parent/Guardian : \_\_\_\_\_

Emergency Contact Number : \_\_\_\_\_

Student’s Mobile Number : \_\_\_\_\_

Date : \_\_\_\_\_



聖類斯中學  
通告第 207 號 (25-26)

敬啟者：

**向合資格家庭贈送演唱會門票**

貴子弟去年曾於本校參與「BlessVision x EEG School Tour」精神健康校園巡迴音樂會，英皇娛樂 (EEG) 為本校學生提供少量「Gin Lee Live in Hong Kong 2026」演唱會贈券。

李幸倪小姐及其團隊希望透過音樂將愛心傳遞予年輕一代。此外，是次演唱會扣除成本後的收益將全數撥捐予大埔火災事故受影響家庭，以支持災後援助及重建工作。活動詳情如下：

活動名稱	Gin Lee 李幸倪 Live in Hong Kong 2026
日期	2026 年 2 月 8 日 (星期日)
時間	晚上 8 時
地點	香港體育館 (紅館)
費用	全免
交通安排	本校不設交通接送。學生及家長須自行安排往返場地之交通。

**【選拔及資格】**

校方根據多項準則進行名額分配，包括學生曾於「BlessVision x School Tour」擔任學生義工之表現，以及是否曾參與該活動及屬「學校書簿津貼」或「學生車船津貼」之受助人。貴子弟已獲選參加是次活動。

**【出席安排】**

每位獲選學生最多可領取**兩張**門票。家長可根據實際情況，考慮讓貴子弟自行前往觀賞 (1 張門票)，或由家長陪同出席 (2 張門票)。

**【門票分配重要事項】 0**

由於門票數量非常有限，將以**先到先得**方式分配。請注意，**提交申請並不代表保證獲取門票**。若在收到閣下回條前名額已滿，校方將另行通知。

請於 2026 年 2 月 6 日 (星期五) 或之前填妥以下回條，以便校方處理門票分發事宜。如有任何查詢，請致電 2546 0117 與吳家慧老師聯絡。

此致 各位家長／監護人

校長 易浩權博士  
(吳家慧老師代行)

二零二六年二月五日

**向合資格家庭贈送演唱會門票**

易校長：

本人為學生 \_\_\_\_\_ (班別：中 \_\_\_\_\_，學號：\_\_\_\_\_) 之家長／監  
護人，已悉知有關「Gin Lee Live in Hong Kong 2026」演唱會贈券之安排。本人意願如下：  
(請在適當空格內加上「✓」號)

本人同意 貴子弟參加是次活動，並申請 1 張門票 (學生自行出席)。

本人同意 貴子弟參加是次活動，並申請 2 張門票 (由家長陪同出席)。

本人不欲申請有關門票，決定將名額留予其他家庭。

聲明：本人明白往返場地之交通須自行安排。本人亦理解門票數量有限並以先到先得方式分配，提交此回條並不保證能獲取門票。

家長／監護人簽名： \_\_\_\_\_

家長／監護人姓名： \_\_\_\_\_

家長／監護人聯絡電話： \_\_\_\_\_

學生聯絡電話： \_\_\_\_\_

日 期： \_\_\_\_\_